
Innspill til Handlings- og økonomiplan 2022-2025  

Fra Samarbeidsutvalget ved Hommersåk skole  

 

Samarbeidsutvalget ved Hommersåk skole er positive til at det i forslag til handlings- og økonomiplan 

2022- 2025 er satt av midler til regulering og mulighetsstudie med tanke på ny skole på Riska. SU er 

også positive til at Kommunedirektøren skisseres bygging av en ny skole for barnetrinnene på Riska, 

og at det planlegges for B35 kapasitet.  

``Videre utredning og regulering planlegges i 2022 og 2023. Byggekostnader avhenger av resultat av 

utredning. Estimert byggekostnad i 10-årsplanen er for B35- skole inkludert idrettshall og er estimert 

på et svært grovt nivå. Idrettshall er ikke inkludert i kalkylen. Eksisterende anlegg er per i dag 

tilstrekkelig for skolens behov. `` 

Samarbeidsutvalget viser til vedtatt skolebehovsplan for 2022-2025 behandlet i Utvalg for oppvekst 

og i Kommunestyret. Der sier vedtak i punkt 3 følgende: 

«3. Kommunestyret ber kommunedirektøren søke om å forlenge brukstillatelsen til paviljongbygget 

ved Hommersåk skole utover 2023 og frem til avviklingen av skolen i 2025.``  

SU reagerer sterkt på vedtaket om å legge ned Hommersåk skole i 2025 all den tid estimert 

ferdigstillelse av ny barneskole på Riska først er planlagt i 2028. Dette kommer frem i Handlings og 

økonomiplanen 2022-2025 under punktet: 

Noen av de viktigste tiltakene innen drift og investering:  

``Planleggingsmidler til skole i Riska-området i planperioden, estimert ferdigstillelse i 2028.``  

Samarbeidsutvalget ved Hommersåk skole forventer at ferdigstilling av ny barneskole er klar i 2025 

når Hommersåk skole er vedtatt avviklet.  

De ansatte ved skolen er bekymret for uvissheten om arbeidsplassens fremtid. Skolen kan få en 

situasjon der dyktige ansatte velger andre arbeidsteder. Det vil være vanskelig å rekruttere nye folk 

til en skole som skal avvikles.  

Samarbeidsutvalget ønsker en ny barneskole for Riska bydel. Den nye skolen vil erstatte de tre 

nåværende barneskolene i bydelen. En slik løsning vil minske driftsutgiftene til skolene i Riska bydel 

betraktelig. Estimert vil lønnsutgiftene (lærernorm og administrasjon) til en ny stor skole være 

omtrent kroner 2,5 millioner mindre pr. år enn ved dagens situasjon. I tillegg vil sannsynligvis 

kostnadene til spesialundervisning, særskilt norskopplæring, SFO og vedlikehold reduseres ved 

bygging av ny skole.  

Ved avvikling av tre skoler vil kommunen få frigjort mye areal som eventuelt kan selges eller brukes 

til andre formål. 

Samarbeidsutvalget ved Hommersåk skole mener at det vil være fornuftig og mest hensiktsmessig 

å bygge en ny skole i Riska raskest mulig.  
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